

SVCA 33rd週年 主題：「突破與復興」

于宏潔 20260301

背誦經文： 20...無論是生是死，總叫基督在我身上照常顯大。 21 因我活著就是基督...(腓 1:20b-21a)

1. 無論個人與教會都該是處於不斷「蛻變」與「突破」的過程

a. 經歷生命的蛻變與自我的突破

- 若有人在基督裏，他就是新造的人，舊事已過，都變成新的了。(林後 5:17)
- 7 我們有這寶貝放在瓦器裏，要顯明這莫大的能力是出於神，不是出於我們。 8 我們四面受敵，卻不被困住；心裏作難，卻不至失望； 9 遭逼迫，卻不被丟棄；打倒了，卻不至死亡。 10 身上常帶著耶穌的死，使耶穌的生也顯明在我們身上。(林後 4:7-10)

b. 勝過困境的限制與一切的捆綁

35 誰能使我們與基督的愛隔絕呢？難道是患難嗎？是困苦嗎？是逼迫嗎？是飢餓嗎？是赤身露體嗎？是危險嗎？是刀劍嗎？... 37 然而，靠著愛我們的主，在這一切的事上已經得勝有餘了。(羅 8:35-37)

2. 團體持續地經歷蛻變與突破，才可能帶來真實與持久的復興

復興是聖靈的工作，是沒有人可以憑自己發動或模倣的，但歷代復興的發生卻是有跡可尋，我們也當渴慕復興的來臨 - 從團體持續地經歷蛻變與突破開始。

1...耶和華用膏膏我，叫我傳好信息給謙卑的人，差遣我醫好傷心的人，報告被擄的得釋放，被囚的出監牢；2...安慰一切悲哀的人，3 賜華冠與錫安悲哀的人，代替灰塵；喜樂油代替悲哀；讚美衣代替憂傷之靈...4 他們必修造已久的荒場，建立先前淒涼之處，重修歷代荒涼之城。(賽 61:1-4)

3. 航行在神恩典洋海中的 SVCA

- a. **為了過去：**永遠該感恩、並敬拜、述說 神的作為
- b. **面對未來：**為了 神的榮耀與世代的需要，期盼 神會有更多的祝福與工作
- c. **針對現今：**更加謙卑、認真地追求在基督裡的蛻變與突破
- 更多地「承受祝福」與「成為祝福」！

❖ **【我們的禱告】：**無論個人、家庭、和教會都積極、且持續地經歷在基督裡的蛻變與突破，進而仰望 神賜下真實、且全面的復興。

SVCA 33rd Anniversary Theme: "Breakthrough and Revival"

Memory Verse: "...so now also Christ will be magnified in my body, whether by life or by death. For to me, to live is Christ..." (Philippians 1:20b-21)

1. Both Individuals and the Church Should Be in a Continuous Process of "Transformation" and "Breakthrough"

- **Experiencing the transformation of life and breakthrough from self-centeredness**
- "Therefore, if anyone is in Christ, he is a new creation; old things have passed away; behold, all things have become new." (2 Corinthians 5:17)
- "7 But we have this treasure in earthen vessels, that the excellence of the power may be of God and not of us. 8 We are hard-pressed on every side, yet not crushed; we are perplexed, but not in despair; 9 persecuted, but not forsaken; struck down, but not destroyed— 10 always carrying about in the body the dying of the Lord Jesus, that the life of Jesus also may be manifested in our body." (2 Corinthians 4:7-10)

b. Overcoming the limitations of adversity and all bondages

- "35 Who shall separate us from the love of Christ? Shall tribulation, or distress, or persecution, or famine, or nakedness, or peril, or sword? ... 37 Yet in all these things we are more than conquerors through Him who loved us." (Romans 8:35-37)

2. Only when the corporate continually experiences transformation and breakthrough can there be true and lasting revival.

Revival is the work of the Holy Spirit; it is something no one can initiate or imitate by their own strength. However, the history of revival leaves a traceable path. We should also long for the arrival of revival—starting from the corporate continuously experiencing transformation and breakthrough.

- "1 ...The Lord has anointed Me to preach good tidings to the poor; He has sent Me to heal the brokenhearted, to proclaim liberty to the captives, and the opening of the prison to those who are bound; 2 To proclaim the acceptable year of the Lord... To comfort all who mourn, 3 To console those who mourn in Zion, to give them beauty for ashes, the oil of joy for mourning, the garment of praise for the spirit of heaviness... 4 And they shall rebuild the old ruins, they shall raise up the former desolations, and they shall repair the ruined cities, the desolations of many generations." (Isaiah 61:1-4)

3. SVCA Sailing in the Ocean of God's Grace

- **For the Past:** Always be grateful, worship, and proclaim the works of God.
- **Facing the Future:** For the glory of God and the needs of the generations, we look forward to even greater blessings and works from Him.
- **Regarding the Present:** We humbly and earnestly pursue transformation and breakthrough in Christ
—to "receive blessings" and "become a blessing" more abundantly!

【Our Prayer】 :

That individuals, families, and the church will all actively and continuously experience transformation and breakthrough in Christ, looking forward to God granting a true and thorough spiritual awakening